
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 279

Togulykken på Storebæltsbroen var en færdselsulykke, som også bør undersøges med

henblik på at vurdere, om der er tale om en overtrædelse af Arbejdsmiljøloven.

I den sammenhæng har jeg nogle spørgsmål som jeg i vil bede beskæftigelsesministeren

svare på:

Vil ministeren i forbindelse med togulykken på Storebæltsbroen redegøre for, hvilken

myndighed, der undersøger, om arbejdsgiveren har levet op til sit ansvar i forbindelse

med lastning af trailere på togvogne i denne ulykke, herunder vurderer om arbejdsmiljølo-

ven er overholdt?

I hvilket omfang har Arbejdstilsynet været involveret i undersøgelserne af togulykken på

Storebæltsbroen med henblik på at vurdere om arbejdsmiljøloven er overholdt? Og vil mi-

nisteren i forlængelse heraf fremsende det materiale, som Arbejdstilsynet og Beskæftigel-

sesministeriet har udarbejdet i forbindelse med ulykken? Såfremt Arbejdstilsynet ikke har

været involveret i undersøgelsen af ulykken, bedes ministeren begrunde, hvorfor de ikke

har været involveret.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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